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Spørgsmål nr. S 882 
§ 20 – spørgsmål til mundtlig besvarelse den 2. april 2025 
 

Til: Skatteministeren  

Dato: 25. marts 2025 

Stillet af: 

 

Kenneth Fredslund Petersen (DD) 

Finder ministeren det rimeligt, at borgere i forbindelse med deres ansøgning 

om at få fritaget en veteranlastbil for kilometerafgiften oplever, at 

Motorstyrelsen stiller spørgsmålstegn ved, om der er lovhjemmel til at fritage 

veteranlastbiler, selv om det fremgår klart af vejafgiftsloven, at 

veteranlastbiler ikke er omfattet? 

(Spm. nr. S 882). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  
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